

∞ UNLIMITED



\$68**

Mesclun Salad



Homemade French Fries



Homemade Mushroom Soup



∞ GRILLED AUSTRALIAN
WAGYU ONGLET MS 4/5

∞ HOMEMADE AGRIA
POTATOES FRENCH FRIES

∞ MESCLUN SALAD

∞ BBQ HALF
SPATHCOCK CHICKEN

∞ MUSHROOM SOUP
WITH EXTRA VIRGIN OIL

∞ HOMEMADE BBQ SAUCE

∞ UNLIMITED



UNLIMITED



\$68**

Mesclun Salad

Homemade French Fries

Homemade Mushroom Soup



Unlimited \$68++ Promotion

Terms and Conditions

Operational Hours and Availability

- Daily Availability: This promotion is available daily, including Public Holidays.
- Service Timings: Free-flow items are available exclusively during designated lunch and dinner promotional periods.
- Last Orders: Last orders for the free-flow option are strictly 1:30 pm for lunch and 9:00 pm for dinner.

Eligibility and Participation

- Strictly Non-Shareable: The free-flow promotion is strictly intended for the individual guest who orders it. Sharing food or beverages with other diners is strictly prohibited.
- Child Policy: The "Kids Eat Free" offer applies only when accompanied by at least one adult participating in the free-flow promotion.
- Children aged 7 to 12 years old dine at \$30++ per person.

General Terms

- Management reserves the right to amend, suspend, or withdraw this promotion and its associated terms and conditions at any time without prior notice.

\$68++ 无限享用优惠

条款与细则

营业时间与供应时段

- 每日供应：本优惠每日适用，包括公众假期。
- 服务时段：无限享用项目仅限于指定的午餐与晚餐优惠时段内提供。
- 最后点餐时间：无限享用项目的最后点餐时间严格规定为午餐下午 1:30 及晚餐晚上 9:00。

参与资格与使用规则

- 严禁共享：无限享用优惠仅限点购该套餐的个人享用。严禁与其他顾客分享食物或饮料。
- 儿童优惠政策：“儿童免费用餐”优惠仅适用于至少有一位同行成年人参与无限享用优惠的情况。
- 7岁至12岁儿童用餐价格为每位 \$30++。

通用条款

- 管理层保留随时修改、暂停或撤销本优惠及其相关条款与细则的权利，恕不另行通知。

为提倡爱惜粮食、减少浪费，请广大顾客文明用餐、理性点餐。如有未食用完的肉类，我们将按每100克 \$10++ 收取费用，敬请谅解。

We kindly encourage all guests to dine responsibly to help us minimise food waste. Please note that an additional charge of \$10++ per 100g applies for any unconsumed meat.